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Protokół nr XXXVII/2023 
z sesji Rady Powiatu w Ostródzie 

z dnia 15 czerwca 2023 r. 
 
Pani Jolanta Dakowska, w imieniu Fundacji Świat na Tak, podziękowała Panu 
Staroście za zorganizowanie przez powiat ostródzki XXIX Finału Ogólnopolskiego 
Samorządowego Konkursu „Ośmiu Wspaniałych”. Ponadto podziękowania skierowała 
także do wszystkich osób zaangażowanych w organizację przedmiotowego 
wydarzenia. 
 
Następnie Pan Starosta podziękował Panu Arturowi Munje za organizację koncertu  
na ścianie podczas ww. wydarzenia oraz pogratulował Pani Jolancie Dakowskiej 
otrzymania od Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego Honorowej Odznaki 
„Za zasługi dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego”.  
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1305, zakończono o godz. 1420. 

Podjęto uchwały od nr XXXVII/320/2023 do nr XXXVII/329/2023. 
 
W sesji uczestniczyło 23 radnych, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik 
nr 1 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Beata Mazur otworzyła XXXVII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji, powitała wszystkich zebranych oraz na podstawie 
listy obecności stwierdziła quorum, przy którym może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały Rada Powiatu.  
 
Po czym poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Parlamentu Europejskiego  
i Rady w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 
osobowych (tzw. RODO) oraz ustawy o samorządzie powiatowym, obrady Rady 
Powiatu są rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących i nagrywających obraz  
i dźwięk i są transmitowane w Internecie. A szczegółowe informacje dotyczące 
przetwarzania danych osobowych ze względu na uczestnictwo w nagrywanych  
i transmitowanych posiedzeniach Rady Powiatu, zawarte zostały w klauzuli 
informacyjnej, umieszczonej na drzwiach wejściowych do sali posiedzeń. 
 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca powołała radnego Edmunda Winnickiego. 

Uwag do porządku nie zgłoszono i brzmiał on następująco: 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
2. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji w Ostródzie w 2022 

roku. 
3. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

powiatu ostródzkiego w roku 2022. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu ostródzkiego w 2022 

roku. 
5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Ostródzie  

za rok 2022. 
6. Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej powiatu ostródzkiego. 
7. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Powiatu Ostródzkiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2022”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 



2 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium za 2022 
rok z tytułu wykonania budżetu. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży gruntu 

zbywanego w drodze bezprzetargowej, na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, wykorzystywanej na cele mieszkaniowe. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 
Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2023 roku przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 

Ostródzkiego. 
18. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał 

Rady. 
19. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pierwszym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji. 

Uwag do protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu w Ostródzie z dnia 31.03.2023 r.  
nie zgłoszono.  
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVI sesji Rady Powiatu. 
Protokół głosowania radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVI sesji Rady 
Powiatu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Drugim punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Komendy 
Powiatowej Policji w 2022 roku. 
 
Zgodnie z art. 10 ust.1 ustawy z dnia 6 kwietnia 1990 r. o Policji, Komendant Policji 

składa Staroście i Radzie Powiatu roczne sprawozdanie ze swojej działalności, a także 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego.  

Sprawozdanie zostało przesłane radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Trzecim punktem porządku obrad była informacja o stanie bezpieczeństwa  
w zakresie ochrony przeciwpożarowej powiatu ostródzkiego w roku 2022. 
 
Na podstawie art.14 ust.1 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991 r. o Państwowej Straży 

Pożarnej, Rada Powiatu przynajmniej raz w roku rozpatruje informację Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa powiatu  

w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 
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Informacja została przesłana radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pytanie radnego 
Waldemara Gazdy dotyczące przedłożonej informacji o stanie bezpieczeństwa 
powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej i dodała, że treść pytania jak  
i odpowiedź na nie została wcześniej przesłana radnym. 
 
Treść pytania oraz odpowiedź na nie stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Czwartym punktem porządku obrad była informacja o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego powiatu ostródzkiego w 2022 roku. 
 
Zgodnie z art. 12a ust.3 ustawy z dnia 14 marca 1985 r. o Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny przedstawia przynajmniej raz 
w roku Radzie Powiatu informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
 
Informacja została  przesłana radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu. 
Pytań do przedłożonej informacji nie zgłoszono. 
 
Piątym punktem porządku obrad było sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Ostródzie za rok 2022. 

Na podstawie art.112 ust. 12 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie składa Radzie Powiatu coroczne 

sprawozdanie z działalności Centrum oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. 

Sprawozdanie zostało przesłane radnym wraz z materiałami na sesję i stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Szóstym punktem porządku obrad była informacja na temat oceny zasobów 
pomocy społecznej powiatu ostródzkiego. 
 
Zgodnie z art.16a ust. 4 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej, organ 
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia Radzie Powiatu co roku 
do dnia 30 kwietnia ocenę zasobów pomocy społecznej, przygotowaną w oparciu  
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 
 
Informacja została przesłana radnym w dniu 28.04.2023 r. oraz ponownie wraz  
z materiałami na sesję i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   
Pytań w tym zakresie nie zgłoszono. 
 
Siódmym punktem porządku obrad było sprawozdanie z realizacji „Rocznego 

programu współpracy Powiatu Ostródzkiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 

2022”. 

Sprawozdanie zostało przesłane radnym w dniu 28.04.2023 r. oraz ponownie wraz  
z materiałami na sesję i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   
Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
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Ósmym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 
 
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Andrzeja Wiczkowskiego Starostę 
Ostródzkiego. 
 
Wystąpienie Pana Starosty stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Pan Starosta dziękując za współpracę na rzecz rozwoju powiatu poprosił radnych  
o udzielenie Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 
 
Następnie Przewodnicząca poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie 
opinii w tej sprawie. 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Po czym Przewodnicząca otworzyła debatę nad raportem o stanie powiatu.  
Wobec braku zgłoszeń, zamknęła debatę i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/320/2023 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum 
zaufania, została podjęta 21 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”  
i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Dziewiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2022 rok. 
 
Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Olsztynie o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie sprawozdaniu  
z wykonania budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2022 r. wraz z informacją o stanie 
mienia Powiatu Ostródzkiego. 
Uchwała Nr RIO.IV-0120-89/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 4 kwietnia 2023 r. w sprawie wydania opinii  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2022 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie 
opinii w tej sprawie. 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/321/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Ostródzkiego za 2022 rok, 
została podjęta 21 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Dziesiątym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium za 2022 rok z tytułu wykonania 
budżetu. 
 
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Andrzeja Wiczkowskiego Starostę 
Ostródzkiego. 
Wystąpienie Starosty stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej  
o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Ostródzie sprawozdaniu z wykonania 
budżetu powiatu za 2022 rok oraz wniosek o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu w Ostródzie za 2022 rok. 
Opinia i wniosek stanowią załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Kolejno Przewodnicząca przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Ostródzie w sprawie 
udzielenia Zarządowi Powiatu w Ostródzie absolutorium. 
Uchwała Nr RIO.IV-0120-171/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Ostródzie w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu w Ostródzie za 2022 rok stanowi załącznik nr 18 do protokołu 
 
Po czym Przewodnicząca poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii 
w tej sprawie. 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 23 radnych. 
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Uchwała nr XXXVII/322/2023 w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu absolutorium  
za 2022 rok z tytułu wykonania budżetu, została podjęta 21 głosami „za”,  
przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Następnie głos zabrał Pan Starosta, który podziękował radnym za zrozumienie i prawie 
jednomyślną ocenę pracy Zarządu. Ponadto podziękowania skierował także  
do wszystkich pracowników, a w szczególności do Pani Skarbnik i jej Wydziału  
za bardzo dobrą współpracę w tym trudnym czasie budżetowym. 
 
W trakcie posiedzenia salę obrad opuściła radna Agnieszka Michalak. 
 
W imieniu całej Rady, Przewodnicząca pogratulowała Panu Staroście otrzymania 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 
 
Jedenastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Ostródzkiego na lata 2023-2038. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/323/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej Powiatu Ostródzkiego na lata 2023-2038, została podjęta  
20 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 21  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Dwunastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/324/2023 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 
została podjęta 20 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Trzynastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży gruntu zbywanego w drodze 
bezprzetargowej, na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 
przyległej, wykorzystywanej na cele mieszkaniowe. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/325/2023 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 
gruntu zbywanego w drodze bezprzetargowej, na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej, wykorzystywanej na cele mieszkaniowe, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Czternastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Ostródzkiego, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Ostródzki oraz warunków  
i zasad korzystania z tych przystanków. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
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Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/326/2023 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
na terenie Powiatu Ostródzkiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 
Ostródzki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
Piętnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej na realizację których w 2023 roku przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/327/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na realizację których w 2023 roku 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 29  
do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
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Szesnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 
przekazania skargi zgodnie z właściwością. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/328/2023 w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością, 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
Siedemnastym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Starosty Ostródzkiego. 

Przewodnicząca poinformowała, że temat ten był omawiany na wszystkich komisjach 
przedsesyjnych oraz poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie opinii  
w tym zakresie. 
 
Radna Alicja Tomasz - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Elżbieta Dziubińska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Jan Marchlewicz - Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Środowiska i Geodezji 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radny Stanisław Szeluga - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Porządku 
Publicznego i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń zamknęła 
ją i poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 22 radnych. 
Uchwała nr XXXVII/329/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Starosty 
Ostródzkiego, została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
Protokół głosowania nad projektem uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
Osiemnastym punktem porządku obrad sprawozdanie z działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami i z realizacji uchwał Rady. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
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Pytań do sprawozdania nie zgłoszono. 
 
Dziewiętnastym punktem porządku obrad były sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że do Biura Rady wpłynęły sprawozdania 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z działań podejmowanych  
w 2022 roku na terenie nadzoru wodnego w Ornecie, w Olsztynku oraz w Elblągu. 
 
Radny Munje poinformował, że jeden z ostródzkich pomników przyrody Dąb Blüchera, 
znajdujący się przy Wałdowie, nominowany jest do Drzewa Roku w Polsce. Stąd też 
zwrócił się do radnych z prośbą o wzięcie udziału w głosowaniu na ww. drzewo.  
 
Radny Winnicki odniósł się do kwestii progów zwalniających wykonywanych w Żabim 
Rogu. Poinformował, że jeden z progów znajdujących się w tej miejscowości jest 
podzielony na dwie części, co pozwała kierowcom na omijanie go. Dodał, że sytuacja  
ta stwarza niebezpieczeństwo dla innych uczestników ruchu i zaapelował  
o poprawianie progów w taki sposób, aby uniemożliwić kierowcom omijanie tego 
progu. Następnie poruszył kwestię transportu zbiorowego. Poinformował, że jest  
po rozmowie z Panem Wojewodą, który oznajmił, że jak tylko będą wpływały wnioski 
ze Starostwa w tej sprawie, to będą one rozpatrywane. Stąd też zwrócił się do Pana 
Starosty o napisanie takiego wniosku, który będzie uwzględniał utworzenie linii 
komunikacyjnej między innymi przez takie miejscowości jak Ruś, Białka i Prośno. 
 
Radny Zabłocki przedstawił pismo mieszkańców Bogaczewa, którzy wyrażają swój 
sprzeciw w sprawie budowy wieży telefonii komórkowej oraz informują, że nie zostali 
powiadomieni o planowanej inwestycji. Radny dodał, że maszt ten już powstał i nic się 
nie da zrobić w tej sprawie. Dlatego też zaapelował, aby na przyszłość nie pozwalać 
firmom na tego typu inwestycje. Następnie radny przedstawił wniosek Pana 
Bardzińskiego radnego Rady Miejskiej w Morągu, który w imieniu nauczycieli  
i pracowników ZSZiO w Morągu zwrócił się o naprawę drogi dojazdowej, która 
prowadzi od wjazdu z ulicy Kujawskiej na parking pod halę sportową. 
 
Pan Starosta odnosząc się do wypowiedzi radnego Winnickiego dotyczącej progów 
zwalniających w Żabim Rogu wyjaśnił, że progi wyspowe przy jeziorze znajdują się 
przed przejściem dla pieszych i montuje się je od strony najazdu przed łukiem i zgodnie 
z przepisami nikt nie powinien ich omijać. Następnie odniósł się do wypowiedzi 
radnego Zabłockiego i wyraził swoje zrozumienie dla sprzeciwu mieszkańców  
w sprawie budowy wieży telefonii komórkowej. Po czym wyjaśnił, że urzędnik wydający 
pozwolenie na budowę musi kierować się przepisami prawa i nie ma takiej możliwości, 
aby odmówić inwestorowi wydania pozwolenia na budowę, jeżeli jego wniosek jest 
zgodny z przepisami prawa. Dodał, że wszystkie strony postępowania były 
poinformowane o planowanej inwestycji. Odnosząc się do wniosku Pana 
Bardzińskiego stwierdził, że gospodarzem terenu szkoły jest dyrektor i to on powinien 
wystąpić z takim wnioskiem, a nie radny miejski. Dodał, że jeśli rzeczywiście jest tam 
jakiś problem związany z tą drogą, to skontaktuje się w tej sprawie z panią Dyrektor, 
która odpowiedzialna jest za ten teren. Na zakończenie odniósł się do kwestii 
niedziałającej windy w przychodni. Poinformował, że spaliła się wiązka sterująca  
tą windą oraz dodał, że awaria zostanie naprawiona w ramach obowiązującej 
gwarancji, stąd też termin naprawy jest nieco wydłużony, bo niestety tak działają 
serwisy. Za zaistniałe niedogodności przeprosił osoby niepełnosprawne, które nie 
mogą dostać się na wyższe piętra w przychodni. 
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Radny Zabłocki stwierdził, że nie zgadza się z wypowiedzią Pana Starosty dotyczącą 
wieży telefonii komórkowej w Bogaczewie, bo uważa, że mieszkańcy mogą dużo, tylko 
za późno zwrócili się z pismem w tej sprawie. 
 
Pan Starosta, odpowiadając radnemu Zabłockiemu, wyjaśnił, że nie twierdzi,  
że mieszkańcy nie mają racji i możliwości, bo każdy może protestować przeciwko takiej 
inwestycji. Dodał, że skutek tego mógłby być taki, że to inwestor wycofa się z tej 
inwestycji, bo jeśli chodzi o urzędników to muszą oni działać zgodnie z przepisami 
prawa i nie mają takich możliwości, aby odmówić wydania pozwolenia, jeśli dokumenty 
złożone były zgodnie z przepisami prawa. 
 
Radny Struk poinformował o problemie z dostępnością do punktu Informacji 
Turystycznej, który został przeniesiony do CUP-u. Dodał, że mieszkańcy jak  
i turyści byli zbulwersowani sytuacją z początku maja br., kiedy to punkt był zamknięty. 
Radny zaproponował, aby umożliwić jakiś dostęp do tego punktu, tak aby Informacja 
Turystyczna mogła funkcjonować. Następnie odnosząc się do kwestii budowy ronda 
na skrzyżowaniu ulic Mickiewicza i Olsztyńskiej stwierdził, że dobrze by było, aby 
podczas tego remontu puścić ruch przez ulicę Garnizonową, Nadrzeczną i Plac  
1000-lecia, co pozwoli na upłynnienie ruchu w mieście. Ponadto zaproponował,  
aby zwrócić się do GDDKiA o wyrażenie zgody na puszczenie ruchu przez MOP 
znajdujący się na osiedlu Plebiscytowym. Kolejno radny poruszył także sprawę 
utworzenia transportu zbiorowego. Dodał, że należałoby pomyśleć nad 
uruchomieniem linii obejmującej między innymi takie miejscowości jak Białka i Łukta. 
Stwierdził, że wykluczenie komunikacyjne na ternie Gminy Łukta powoduje, że dzieci 
z terenu Łukty wybierają szkoły spoza terenu powiatu. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Struka w sprawie Informacji 
Turystycznej, wyjaśnił, że w bieżącym roku nie jest możliwe, aby była ona czynna  
w niedzielę. Wyjaśnił, że wiąże się to z rezygnacją z ochrony budynków przez firmę 
zewnętrzną, w wyniku której udało się zaoszczędzić w budżecie prawie 200 tys. zł. 
Dodał, że jest jeden ochroniarz, który pracuje popołudniami w „normalne” dni, zaś  
w pozostałe jest elektroniczny system, który chroni wszystkie budynki i nie można  
z niego wyłączyć samego CUP-u. Stwierdził, że miejsce Informacji Turystycznej 
powinno być nad jeziorem, bo tam jest najwięcej turystów, stąd też wyraził nadzieję, 
że wszyscy doczekają się przeniesienia tego punktu. Jeśli chodzi o kwestie rozwiązań 
objazdów przy budowie rond poinformował, że te które proponuje radny są już  
w realizacji. Dodał, że na niedługi czas zostanie zamknięta droga za Urzędem 
Miejskim, a pozostały ruch, nawet przy wszystkich pracach na rondzie, będzie 
możliwy. Poinformował, że termin realizacji dwóch rond jest do końca roku, zaś trzecie 
rondo koło Netto będzie wykonywane dopiero w przyszłym roku, by nie tworzyć 
większych problemów komunikacyjnych. 
 
Radny Purzycki, w związku z wypowiedzią radnego Winnickiego w sprawie transportu 
zbiorowego,  zwrócił się do Pana Starosty z zapytaniem na jakim etapie jest kwestia 
utworzenia linii komunikacyjnych. 
 
Pan Starosta poinformował, że  z informacji przekazanych przez Wydział Komunikacji 
i Transportu wynika, że będzie ogłoszony przez Pana Wojewodę konkurs. Dodał,  
że również rozmawia z Panem Wojewodą i nie słyszał takiego stwierdzenia, aby 
można było składać wnioski poza konkursem. Po czym dodał, że jeśli będzie taka 
możliwość, to poinformuje radnych o decyzjach podjętych w tej sprawie.  
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Radny Zabłocki, odnosząc się do kwestii transportu zbiorowego, dodał,  
że rozmawiał z Panem Wicewojewodą Sadowskim w tej sprawie, który również 
poinformował, że można składać wnioski.  
 
Pan Starosta, odpowiadając radnemu Zabłockiemu, powiedział, że zorientuje się w tej 
sprawie i jeżeli będzie taka możliwość to poinformuje o tym radnych 
 
Radny Winnicki ponownie zaapelował w imieniu mieszkańców Żabiego Rogu  
o poprawienie trzeciego progu zwalniającego oraz o przygotowanie dokumentacji  
na budowę chodników w Żabim Rogu. Następnie wyraził swoje poparcie dla wniosku 
w sprawie wyremontowania drogi wewnętrznej przy ZSZiO w Morągu. 
 
Pan Starosta, przekazał informację od Pani Dyrektor ZDP w Ostródzie, że GDDKiA  
nie wyraziła zgody na otwarcie MOP-u, znajdującego się na osiedlu Plebiscytowym.  
 
Radny Purzycki zaproponował, aby jeszcze raz wystąpić w tej sprawie do GDDKiA lub 
może przedstawić stanowisko Rady w tym zakresie, gdyż to rozwiązanie ma przecież 
służyć mieszkańcom.  
 
Radny Waldemar Gazda zwrócił się z prośbą o przyjrzenie się i poczynienie jakiś 
kroków odnośnie zmiany cyklu świateł na skrzyżowaniach ulic Czarneckiego  
z Chrobrego i Czarnieckiego z Jagiełły, tak aby rozładować poranne i popołudniowe 
korki na tych skrzyżowaniach. 
 
Radny Winnicki zwrócił się z prośbą o załatanie dziur na ulicy Przemysłowej w Morągu, 
celem umożliwienia dojazdu do znajdujących się tam hurtowni. 
 
Pan Starosta, odnosząc się do wypowiedzi radnego Gazdy, poinformował, że firma, 
która obsługuje światła na przedmiotowych skrzyżowaniach ma przygotować zmiany  
w tym zakresie. 
 
Radny Purzycki poinformował, że chciałby w przyszłości zapoznać się  
ze stanowiskiem GDDKiA dotyczącym odmowy otwarcia MOP-u na czas budowy rond. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła XXXVII sesję Rady 
Powiatu w Ostródzie VI kadencji. 
 
Protokołowała:  
Karolina Świątek 
 

 


